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Indledning 

Formanden bød velkommen til de 5 fremmødte medlemmer. 

§ 1 - Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Arne H. Pedersen som dirigent. Han blev valgt. 

 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, idet den var annonceret i 

1) Din Avis onsdag den 26. maj. 

2) på vandværkets hjemmeside. 

3) på Facebook gruppen ”Harridslev by”. 

4) på Facebook ”Harridslev Vandværk”. 

5) på Dagli’Brugsens infoskærm. 

 

Generalforsamling var udskudt til 10.6.2020 pga. ”Covid 19”. 

Der var ingen indsigelser og dirigenten kunne erklære generalforsamlingen for lovlig. 

 

§ 2 - Beretning om det forløbne år (formandens beretning) 

Formandens beretning fremgår af vedlagte bilag 1. 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

§ 3 - Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Regnskab blev uddelt til de fremmødte medlemmer og gennemgået i hovedtallene af revisoren 

ved Lonni Juncher.  

Regnskabet blev godkendt. 

 

§ 4 - Fremlæggelse af budget til orientering 

Der var ikke udfærdiget noget budget. Det bliver rettet op til næste generalforsamling af 

revisoren. 

 

§ 5 – Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag til bestyrelsen. 
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§ 6 - Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

Følgende bestyrelsesmedlemmer, valgt for 2 år var på valg: 

- Egon Simonsen, formand,   der var villig til genvalg, blev genvalgt. 

- Morten Laursen, kortansvarlig, der var villig til genvalg, blev genvalgt. 

- William Ejlersen, vandværkspasser, der var villig til genvalg, blev genvalgt. 

Suppleant:  

- Hans Peter Madsen,  blev genvalgt for 1 år. 

 

§ 7 - Valg af revisor + revisorsuppleant 

Registreret revisor er ”Dansk Revision”, ikke på valg på generalforsamlingen, bestyrelsen afgør valg 

af revisor. 

Valg af intern revisor og revisorsuppleant: 

Intern revisor:  Ellen Offersen, blev genvalgt for 1 år. 

Revisor suppleant:  Michael Laursen, blev genvalg for 1 år: . 

 

§ 8 - Eventuelt. 

Orientering om ændret arbejdsgang omkring kontingentopkrævning og betaling af regninger. 

Dansk revision overtager en del af Microwas arbejde og benytter deres IT system, dette er en 

forenkling for alle parter. 

Revisoren tager sig fremover af indberetninger og udarbejdelse af takstbladet. 

Kasseren har ønsket en aflastning hvilket er tilfredsstillende med de indførte ændringer i 

arbejdsgangen. 

Honorar ændres så kassereren fremover får 8.000 kr. (før 12.000 kr.), og formanden får 18.000 kr. 

(før 14.000 kr.). Honorarpuljen ændres ikke. 

 

Formanden takkede dirigenten for god mødeledelse og bestyrelsen for godt arbejde. 

 

 

Referent: Hans Harbeck 
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Bilag 1: Formandens beretning 

Til Harridslev Vandværks generalforsamling d. 10. juni 2021. 

Nu har værket 534 forbrugere incl. bimålere, ifølge Microwa. 

Udpumpet vandmængde: 67.000 m
3
. 

Strømforbrug: 0,51 kWh/m
3
. 

 

Generalforsamling er forsinket på grund af Corona, afholdes normalt i marts måned. 

 

Flere møder med Dronningborg Vandværk angående samarbejde og teknisk hjælp, men det blev 

ikke til noget, fordi vi så bliver skattepligtige. 

 

En af de 4 udpumpningspumper har været defekt og er sendt til Grundfos for renovering, motor 

mangler at blive monteret igen. 

 

Der er nye tilslutninger på vej på Bækengen, Tingager, Lundsbjergvej. 

 

Der har været udført stikprøvekontrol af et parti vandmålere. De var inden for tolerancen og kan 

bruges 3 år mere. Vi vil så, når et parti skal skiftes, overveje skift til elektroniske målere. 

 

Alarmsystemet af styringen er blevet opdateret, nyt backup batteri og alarmliste opdateret. 

Vi ønsker at udbygge boringerne med automatisk pejling for bedre at følge med i om en boring 

skulle blive dårligere. Da der skulle trækkes nye kabler, blev det valgt, at grave rør ned fra 

hovedbygning til begge boringer, så der nemt kan trækkes nye kabler. 

 

Det ene af vore to Silhorko filtre viser dårligere målinger. Det er fra 1976. Det andet filter er fra 

1964. Begge filtre skal derfor skiftes. Bygningen skal udvides, og arbejdet er begyndt i uge 20. 

De nye filtre leveres og monteres inklusive rørføring af Silhorko. 

Videreføring af ny ledning på Dr. Madsensvej bliver udskudt til næste år på grund af store udgifter 

med filtre. 

 

For et par måneder siden var der to vandprøver, der viste colibakterier. Flere kontrollerende 

prøver af Eurofins viser nu, at det er i orden. Randers Kommune (Jan Hansen) bekræfter, at vores 

vandkvalitet igen er i orden. Vi formoder, der er fejl ved prøvetagningen, idet forekomster af 

colibakterier normalt vil medføre et forøget kim tal, hvilket ikke er tilfældet. 

 

Bestyrelsen har fordelt arbejdsopgaverne således: 

Anja Roest tager sig af økonomien i samarbejde med revisoren. 

William Ejlersen tager sig af kontroller og andre små opgaver. 

Morten Laursen modtager henvendelser vedr. gravearbejde og placering af vore vandledninger og 

har kontakten med Verdo, der løbende tegner vore kort elektronisk med ledningsnettet. 

Hans Harbeck tager sig af diverse sekretæropgaver og vedligehold af værkets hjemmeside. 

Egon Simonsen tager sig af kontakten til entreprenører vedr. reparationer og ændringer på 

ledningsnet og vandværket, har kontakt til Microwa og godkender og betaler regninger i banken. 


